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DEUTSCH: 

 

Es ist immer eine große Freude, mit unseren engagierten und erfolgreichen Alumni 

zusammenzutreffen. Am Samstag feierten wir am TUM Campus Garching mit rund 

190 früheren Absolvent:innen deren 25., 50. oder gar 60. Abschlussjubiläum. 

  

Es sind nicht die Rankings, die eine Universität ausmachen, und auch nicht die 

Gebäude und die technische Infrastruktur, sondern die Menschen! Es sind die 

bestausgebildeten Talente, die mit Pioniergeist und Innovationskraft 

wissenschaftliche, technische und entscheidende medizinische Fortschritte in die 

Welt bringen, Menschen wie unsere Alumni eben! 

  

Ich danke allen unseren Alumni, die sich zum Teil mit großem persönlichem 

Engagement für die Zukunft des akademischen Nachwuchses an ihrer Alma Mater 

einsetzen. Sie leisten mit ihrer Unterstützung einen wertvollen Beitrag für Fortschritt 

der Wissenschaft. 

 

https://lnkd.in/eMryuitr 

 

ENGLISH: 

 

It is always a great pleasure to meet with our dedicated and successful alumni. On 

Saturday, we celebrated their 25th, 50th or even 60th graduation anniversary with 

around 190 former graduates at the TUM Campus Garching. 

  

https://lnkd.in/eMryuitr


It is not the rankings that make a university, nor the buildings and technical 

infrastructure, but the people! It is the best-educated talents who bring scientific, 

technical and decisive medical progress into the world with pioneering spirit and 

innovative strength, people like our alumni! 

  

I would like to thank all our alumni, some of whom have shown great personal 

commitment to the future of young academics at their alma mater. With their support, 

they make a valuable contribution to the progress of science. 

 

 

https://lnkd.in/en7NKjFS 

https://lnkd.in/en7NKjFS

